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Lijkt me goed om hier inderdaad even verder over te spreken, wij zullen wat organiseren

Groet, XII

Van:BEE BE)PEE 2 ninvws.nl>
Verzonden: woensdag 10 maart 2021 19:59

(Bl) 1. 1.2e [ff{51.2e :

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Wetsvoorstel quarantaine / VCO

Hi,

Tja. Alles afwegend...ik ben er zeer op gebrand om het lopende wetsvoorstel voor de poorten van de hel weg te slepen en

te realiseren.

Timing is alles. Vertraging kunnen we echt niet gebruiken.
Ik zou hierover graag even persoonlijk contact hebben om samen even de afweging te maken. Per mail 1s dat toch

behelpen.
Zullen we dat morgen of vrijdag met een klein ploegje even doen.

Ook gegeven het lichte uitstel dat we hebben doordat we net wat later naar de TKgaan.
Kortom, graag even sparren.

Om alles even te wegen kunnen jullie dat organiseren?

i

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: ERED BE GED) IEE @ninvws.nl-
Datum: woensdag 10 mrt. 2021 6:16 PM
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JEN
We hebben dit idee besproken gezamenlijk met en WJZ en daar kwam het volgende uit:

- Het wetsvoorstel gaat nu uit van een beperkte gegevensverwerking: alleen de gegevens van reizigers die zullen worden

nagebeld door het belteam worden doorgeleid. De gegevens van andere reizigers wordt vernietigd.
-  T.b.v. BCO zijn dus slechts zeer weinig gegevens beschikbaar
- Als je meer gegevens voor BCO beschikbaar wilt hebben, zal je meer gegevens van reizigers moeten opslaan.
- Dan kom je toch weer uit op een soort van registratiesysteem. Daar voorziet het wetsvoorstel juist niet in
- Het alsnog opnemen van deze mogelijkheid is gezien het kritische tijdspad van de wet en de discussie rondom een

registratiesysteem (zowel qua doorlooptijd en privacyaspecten) niet mogelijk.

Hieruit volgt dus de conclusie om dit nu niet mee te laten gaan in het wetsvoorstel. Dit heeft wel de consequentie dat we

waarschijnlijk niet kunnen deelnemen aan het Europese PLF traject en de mogelijkheid gegevens te gebruiken voor VCO ook niet

kunnen bieden aan GGD Kennemerland. Het RIVM en het OMT hebben al vaak aangegeven dat dit wel wenselijk zou zijn. Daar

zou dan te zijner tijd een nieuwe wetswijziging voor nodig zijn, het is de vraag of we in deze wetswijziging nog tijdig zouden

kunnen realiseren om het PLF te gebruiken in deze pandemie. Ben jij akkoord om dit nu niet mee te nemen in het wetsvoorstel?
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En vind jij het noodzakelijk om dit nog hoger in de lijn af te stemmen?

croet JERENY
van: [ESESN E. BE GED)ERED© minvws.ni>

Verzonden: vrijdag 5 maart 2021 15:41

Aan; ERED) BEL (EXEL) ) < minvws.nl>

minvwe.nb>; (EE. (EKIED)
: (BEY < @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Wetsvoorstel quarantaine / VCO

Dit

pL >
wel een goede aanpak. Als het lukt om het mee te nemen, zou dat heel mooi zijn.

Gl

van: BIE. BE. (BR) IEEE @minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 5 maart 2021 11:13

Afgelopen week werd in het OMT advies rondom de vliegverboden gerept over het gebruik van een passenger locator form voor

het gebruik voor vliegtuigcontactopsporing. Dit komt voort uit een langere wens van RIVM/GGD Kennemerland om betere

gegevens te kunnen krijg voor VCO. Op dit moment kunnen zij op basis van de WPG passagierslijsten opvragen voor

luchtvaart/scheepvaart en dat gebeurt ook. Zij hebben echter al meerdere malen bij ons aangegeven dat dit proces niet efficiént

is (ook afhankelijk van de snelheid waarmee de luchtvaartmaatschappij aanlevert) en de data vaak incompleet is, waardoor goed
VCO soms niet mogelijk is. Daarnaast loopt nu een Europees traject mbt een EU passenger locator form voor

grensoverschrijdende contactopsporing. Hiervan hebben wij gezegd dat we daar nu niet op kunnen aanhaken, omdat we geen

wettelijke grondslag hebben om gegevens rechtstreeks van reizigers te verzamelen tbv VCO. Dit traject is gericht op

interoperabiliteit van nationale registratiesystemen (data uitwisseling)

Met het wetsvoorstel quarantaine dat er nu ligt, ligt er wel een haakje om dit wellicht in te bouwen. Wanneer we in de wet

vastleggen dat de reizigersgegevens ook gebruikt kunnen worden voor BCO, kunnen we op termijn misschien wel aansluiten bij
het EU traject (wanneer ons eigen digitale systeem gereed is) en kunnen we GGD Kennermerland misschien ook ooit de

mogelijkheid bieden de gegevens verzameld zijn via ons registratiesysteem te gebruiken voor VCO.

Ik zou daarom graag bij jullie peilen hoe jullie aankijken tegen het opnemen van deze mogelijkheid in het wetsvoorstel rondom

de quarantaineplicht? [RRKETR gan na of dit Uberhaupt nog zou kunnen. Het is natuurlijk wel zo dat we nog niet weten hoe we

dit op termijn zouden gaan inrichten en het daarmee wellicht risicovol is om wel een wettelijke mogelijkheid in te bouwen.

Voor de volledigheid ook de tekst uit het OMT advies:

Voor de contactopsporing van vliegtuigcontacten wordt geadviseerd om een - bij voorkeur digitaal - systeem voor passenger

locator forms (PLFs) beschikbaar te hebben als het luchtvaartreizigersverkeer weer toeneemt, in ieder geval voor aanvang van

de zomervakantie periode. Dit kan bijvoorbeeld door aan te sluiten bij de Europese ontwikkeling van digitale systemen voor

registratie van reizigers.
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